

علامة التبويب 1

Terms of Service

By using this Discord bot, you agree to the following terms:

1. You must not use the bot to harm, harass, or spam other users.
2. The bot is provided "as is" without any guarantees or warranties.
3. The bot owner is not responsible for any misuse of the bot.
4. All commands and interactions must follow Discord's Community Guidelines.

Violation of these terms may result in being blacklisted from using the bot.

For questions, please contact the bot owner through Discord.

باستخدامك لهذا البوت في **Discord**، فإنك توافق على الشروط التالية:

1. يجب عدم استخدام البوت للإساءة أو المضايقة أو إرسال الرسائل المزعجة للمستخدمين الآخرين.
2. يتم تقديم البوت "كما هو" بدون أي ضمانات أو التزامات.
3. مالك البوت غير مسؤول عن أي سوء استخدام يتم من قبل المستخدمين.
4. يجب أن تتوافق جميع الأوامر والتفاعلات مع إرشادات مجتمع **Discord**.

أي مخالفة لهذه الشروط قد تؤدي إلى حظرك من استخدام البوت.

لأي استفسارات، يرجى التواصل مع مالك البوت عبر **Discord**.

علامة التبويب 2

Privacy Policy

This Discord bot is designed for entertainment and community interaction. By using the bot, you agree to the following privacy terms:

1. The bot may store public user information such as user ID, username, and balance for the purpose of bot features (e.g. currency, ranking).
2. No private messages, emails, or sensitive data are collected.
3. Stored data is only used within the bot and not shared with any third parties.
4. All data is stored securely and can be removed upon request.

If you have any privacy concerns, please contact the bot owner on Discord.

سياسة الخصوصية

تم تصميم هذا البوت في Discord لأغراض الترفيه والتفاعل المجتمعي. باستخدامك للبوت، فإنك توافق على الشروط التالية المتعلقة بالخصوصية:

1. قد يقوم البوت بحفظ معلومات عامة من حسابك مثل: معرف المستخدم (ID)، اسم المستخدم، والرصيد، وذلك لأغراض تشغيل مميزات البوت.
2. لا يتم جمع أي رسائل خاصة أو بريد إلكتروني أو بيانات حساسة.
3. تُستخدم البيانات فقط داخل البوت، ولا يتم مشاركتها مع أي طرف ثالث.
4. يتم حفظ البيانات بشكل آمن، ويمكنك طلب حذفها في أي وقت.

لأي استفسارات بخصوص الخصوصية، يرجى التواصل مع مالك البوت عبر Discord.